
ПРО ПРОБЛЕ
МИ безробіття в 
місті з урахуван
ням дострокового 
виведення блоків 
Чорнобильської 
АЕС із експлуа
тації йшлося на 
засіданні вико
навчого комітету 
29.10.97 року. 
Станом на сьо
годні кількість 
громадян, яким 
надано статус 
безроб ітного ,  
складає 427 чо
ловік проти 184 
на початку року,
рівень безробіття
становить 2,85%. Очікуваний рівень безробіття на кінець 
1997 року - 4,2%, а на кінець 1998 року - 17%. Для 
прийняття кардинального рішення по цьому питанню 
на засідання виконкому були запрошені представни
ки міністерств і відомств нашої держави: віце-прем’єр- 
міністр з соціальних питань Микола Білоблоцький, 
міністр з питань надзвичайних ситуацій та у справах 
захисту населення від наслідків Чорнобильської катас
трофи Валерій Кальченко і його заступник Володимир 
Колоша, перший заступник міністра енергетики Украї
ни Михайло Фрідман, радник прем’єр-міністра Михайло 
Уманець, народний депутат України, голова комісії з Чор
нобильських проблем Валерій Яценко, президент НАЕК 
“Енергоатом” Н. Р. Нігматулін та його заступник Воло
димир Захаров, директор Державного центру зайня
тості Віктор Лук’яненко, голова ЦК профспілок атомної 
енергетики і промисловості України Олександр Юркін.

Міський голова Володимир Удовиченко, відкриваю
чи засідання виконкому, звернув увагу присутніх на те, 
що скорочення в рамках ЧАЕС в кількості 1,5 тисячі 
чоловік створює в місті загрозливі соціальні пробле
ми. При цьому комплексного рішення уряду щодо по
дальшої експлуатації станції немає, програма соціаль
ного захисту працівників, які вивільняються і в цілому 
колективу ЧАЕС та жителів м. Славутич відсутня. А це 
неприпустимо!

Про стан справ на ЧАЕС доповіли: генеральний ди
ректор ЧАЕС Сергій Парашин та його заступник з кад
рових та соціальних питань Владислав Гаврилін. Зво
рушливо і по-діловому звучали виступи члена викон
кому, працівника станції Івана Лавриченка, голови проф
спілки ЧАЕС Олексія Лича, директора соціально-психо- 
логічного Центру Віктора Одиниці. З своїми пропози
ціями виступили всі присутні представники міністерств 
та відомств.

Після тривалої ділової розмови виконавчий 
комітет міської Ради вирішив:

1.Звернутися до Президента України Л. Д. Кучми, 
уряду, Міністерства енергетики , ЦК профспілки праців
ників атомної енергетики і промисловості, Київської 
обласної державної адміністрації з пропозиціями:

термінової розробки і прийняття рішення щодо 
подальшої експлуатації Чорнобильської АЕС та соціаль
ного захисту працівників, що вивільняються у зв’язку з 
достроковим виведенням блоків Чорнобильської АЕС із 
експлуатації;



ЧАЕС І СЛАВУТИЧ: 
ЯКЕ ЇХНЄ МАЙБУТНЄ?

(Закінчення. Початок на стор. 1)

працевлаштування працівників Чорно
бильської АЕС та її підрозділів, що ви
вільняються з урахуванням достроково
го виведення блоків ЧАЕС із експлуатації, 
в організаціях 30-км зони відчуження;

підвищення ефективності рівня ро
боти Урядової комісії з питань комплек
сного розв’язання проблеми Чорно
бильської АЕС, створення робочої групи 
Кабінету Міністрів України з цього пи
тання;

сприяння диверсифікації економіки 
міста, створенню компенсуючих робочих 
місць через організацію спеціального 
Міжнародного фонду розвитку міста (з 
участю країн G-7);

звернення до керівників країн G-7 на 
основі остаточного Плану дій (спільний

проект ЄС-Україна-США щодо вирішен
ня соціальних проблем Чорнобильської 
АЕС та м. Славутича;

сприяння наданню м. Славутичу ста
тусу спеціальної економічної зони.

2. Створити спільну робочу групу 
міської ради, адміністрації та об’єдна
ного профспілкового комітету Чорно
бильської АЕС, міського центру зайня
тості, адміністрації 30-км зони відчужен
ня (за згодою) для вирішення питань, 
пов’язаних з працевлаштуванням в 30- 
км зоні.

3. Міському голові Удовиченку В. П. 
спільно з адміністрацією Чорнобильської 
АЕС в десятиденний термін погодити 
кандидатуру на посаду керівника робо
чої групи по реалізації остаточного Пла
ну дій (спільний проект ЄС-Україна- 
США).


